
Witam, 
 
W sprawie propozycji zmian systemu handlu emisjami zdecydowanie jestem przeciwny kierunkom 
działań Komisji Europejskiej. Chciałabym wyrazić zdecydowany sprzeciw w zakresie proponowanych  
zmian zasad funkcjonowania systemu handlu emisjami. 
 
Propozycje Komisji doprowadzą wyłącznie do wzrostu cen uprawnień do emisji, a nie do obniżenia 
emisji. Takie działania nie realizują ani celów Polityki klimatycznej ani żadnej uzgodnionej 
długofalowej polityki energetycznej Unii. 
 
Jestem zdecydowanym przeciwnikiem pseudoekologicznych działań Unii Europejskiej, w zakresie 
tzw. redukcji emisji CO2. 
 
Emisja CO2 całej Unii to około 5% w skali globalnej a tylko ona zajmuję się jej redukcją podczas kiedy 
najwięksi emitenci w ogołe się tym nie przejmują. Słusznie ponieważ wpływ zwiększonej emisji CO2 
na zmiany klimatyczne nie został przez nikogo jednoznacznie udowodniony.  
 
Jest to natomiast dobre narzędzie to stymulowania bądź hamowania rozwoju gospodarczego krajów 
zrzeszonych. To narzędzie jest wobec Polski używane w sposób niekorzystny.  
 
Gardzę pseudo ekologią Unii , żywiąc jednocześnie szacunek dla Demiurga ( a raczej grupy osób), 
który podobne narzędzia wymyśla i skutecznie ich używa do globalnego zarządzania.  
 
Łukasz Musioł. 


